

# Award-winning company offering system solutions to the jewellery industry

## 屢次獲獎企業為珠寶業提供全面系統解決方案

**O**bjective Solutions Ltd (OSL), a member of Objective Holdings Ltd, was established in 1989. The company focuses on developing industry-specific system solutions for local manufacturing and trading enterprises.

The company has developed its flagship product, the Jewelry Enterprise Resource Planning System (JES), by using its knowledge of the industry's manufacturing logistics and technology. The first of its kind, JES is widely acknowledged as a practical and cost-effective enterprise resource planning (ERP) system in the jewellery industry. It is flexible and easy to maintain, enabling manufacturers to link their administration office in Hong Kong to factories in China. End-users can customise the product to meet the demands of today's constantly evolving business environment.

JES was developed with support from the Hong Kong Government's Innovation and Technology Fund. The system streamlines jewellery production by centralising enormous amounts of data into a single system and giving a clear picture of the whole production operation. The system not only transforms the production mode from make-to-stock to make-to-order, but also provides a channel for integrating operations and re-engineering business processes.

The company's achievements have also been widely recognised through a number of major awards schemes. Over the past 24 months, the company has achieved a success rate of over 90 percent in system implementation compared with the industry standard of 70 percent. High levels of customer satisfaction are reflected in regular surveys and questionnaires. It has received various professional certificates such as 5-S Certification from HKQAA-5S, Q-Mark Service Scheme and ISO9001 (2000).

The company has also received various other awards such as Superbrands 2005/06,



**Dr Oliver Yau (right) has been appointed as Honorary Adviser of the Hong Kong Gemstone Manufacturers' Association**  
邱斌博士 (右) 被香港寶石廠商會委任為名譽顧問

Business Superbrands 2006, the HKMA Quality Award-2005 Special Award for SMEs, Best SME's Award in Information Technology, 2005 Hong Kong Award for Industries: Machinery and Equipment Design (Certificate of Merit), the Best Brand Enterprise Award 2006 (Guangdong & HK) - Certificate Award for the Best Brand Enterprise and Hong Kong Outstanding Software Application Competition 2005 - Diamond Award (Manufacturing). ■

**達**成系統有限公司 (達成系統) 於 1989 年創立, 是達成集團控股附屬公司之一, 專門為本地珠寶生產及貿易公司開發業界專用系統。

達成系統藉其在珠寶業生產的物流和技術方面知識, 研製出旗艦產品珠寶源® - 珠寶企業資源計劃系統。珠寶源®是同類系統

的先驅, 在珠寶業界獲公認為實際、具成本效益的企業資源計劃系統。珠寶源®操作靈活, 易於使用, 令生產商得以將香港的辦公室與內地廠房連接。終端用戶可自訂系統的設定, 以應付現時不斷變化的商業環境需要。

珠寶源®之研發乃獲香港政府的創新及科技基金所支持。該系統透過將大量資訊集中到單一系統內, 清楚顯示整個生產程序, 從而簡化珠寶生產的流程。珠寶源®不但將生產模式由「存貨生產」轉為「訂單生產」, 還提供了整合業務和重新設計業務流程的渠道。

達成系統曾先後獲得多個主要獎項, 成就獲得廣泛認同。在過去24個月, 該公司系統實施的成功高達逾90%, 遠高於業界標準的70%。在定期調查及問卷中, 客戶均深表滿意。該公司曾獲頒多項專業證書, 包括「HKQAA-5S認證」、「香港Q嘜服務計劃」, 以及ISO9001 (2000) 國際品質管理認證等。

此外, 達成系統亦曾獲頒多個獎項, 例如「國際超級品牌2005/06」、「商業超級品牌2006」、「香港管理專業協會優質管理獎 - 2005中小企業特別獎」、「最佳中小企業獎 (資訊科技獎)」、「2005香港工商業獎 - 機械及設備設計優異證書」、「最佳創建品牌企業獎 2005-2006 (粵港區) - 最具潛質品牌企業獎」, 及2005香港傑出應用軟件大賽的「鑽石獎 (製造業)」等。■

### Objective Solutions Limited 達成系統有限公司

Address 地址: 1901 Millennium City 5,  
Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong  
香港九龍觀塘創紀之城五期1901室  
Tel 電話: (852) 2722 4360  
Fax 傳真: (852) 2722 4363  
E-mail 電郵: info@oslhk.com  
Website 網址: www.oslhk.com

Chief executive 負責人: Dr Oliver YAU 邱斌博士  
Contact person 聯絡人: Mr Chris LAM 林少華先生

